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                   P R O T O K Ó Ł       Nr  II/14 – część I 

 

               z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                           z dnia 22 grudnia 2014 r. 

 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan Prof. 

Marian Szamatowicz. 

 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 28 Radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie obrad. 

 

 Pan Prof. Marian Szamatowicz – Przewodniczący Sejmiku powitał 

wszystkich zebranych i otworzył obrady II Sesji Sejmiku Województwa 

Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Na wstępie Pan Jarosław Dworzański zgłosił wniosek o 

przeniesienie punktu 16 na pozycję 3 a. 

 Pan Marszałek Mieczysław Baszko zgłosił wniosek przeciwny. 

 

 Radni Prawa i Sprawiedliwości (Pan Jan Dobrzyński, Pan 

Bogusław Dębski) zwracali uwagę ,  iż na sesję i dyskusję dotyczącą 

budowy lotniska powinni zostać zaproszeni wnioskodawcy. 

 Pan Przewodniczący Sejmiku wyjaśnił, iż powyższa kwestia  w 

chwili obecnej poddawana będzie dyskusji jedynie na forum Sejmiku 

albowiem może się z tego wywiązać bardzo długa dyskusja, a jak 

wiadomo, tuż po sesji planowane jest spotkanie Wigiljne. Ponadto dodał, 

iż wszelkie informacje w tej sprawie publikowane są na portalu Wrota 
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Podlasia, także wszyscy zainteresowani – w tym także wnioskodawcy 

mogą przysłuchiwać się obradom. 

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 15 głosach za, 11 

przeciwnych i 1 wstrzymującym się odrzucili wniosek Pana J. 

Dworzańskiego o zmianę porządku obrad, poprzez przeniesienie punktu 

16 na pozycję 3a.  

  

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z I Sesji Sejmiku. 

 

 Radni zapoznali się z powyższym protokołem i nie zgłaszali do 

niego uwag. W głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, 0 przeciw i 1 

wstrzymującym się przyjęli go. 

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu województwa podlaskiego na rok 2014. 

 

 Projekt powyższej uchwały przedstawił Radnym Pan Henryk Gryko 

– Skarbnik Województwa Podlaskiego. 

 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 19 głosach za, 1 przeciwnym i 5 wstrzymujących się podjęli 

 

                           U C H W A Ł Ę     Nr  II/6/14. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie województwa na 2014 r. 

 

Projekt powyższej uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko – Skarbnik 

Województwa. 
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 Pan Bogusław Dębski zwrócił uwagę, że Radni otrzymali 

autopoprawki do powyższego projektu tuż przed sesją, stąd też trudno 

jest ustosunkować się do zapisów projektu uchwały. 

 Pan Henryk Gryko wyjaśnił, iż w budżecie województwa istnieje 

potrzeba przeprowadzania bardzo wielu zmian i przesunięć, zgodnie z 

bieżącymi potrzebami, jest to bardzo częste pod koniec roku. 

 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 18 głosach za, 0 przeciw i 10 

wstrzymujących się podjęli 

 

                               U C H W A Ł Ę    Nr  II/7/14. 

 

Po przegłosowaniu tego projektu uchwały głos zabrał Pan Jarosław 

Dworzański, który ponownie zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad i wprowadzenie punktu 16  na pozycję 8 a. 

 Tym razem, Radni przyjęli powyższy wniosek w głosowaniu jawnym , 

przy 18 głosach za, 9 przeciwnych i 1 wstrzymującym się. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków 

niewygasających. 

 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko. 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 27 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                           U C H W A Ł Ę     Nr   II/8/14. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie Sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki 

Odpadami Województwa Podlaskiego za lata 2011-2013. 

Radni zapoznali się z powyższym sprawozdaniem i przyjęli je bez uwag. 
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Punkt 8 – Prezentacja przez Zarząd Województwa projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz budżetu województwa 

podlaskiego na 2015 r. 

 

Prezentacji obu dokumentów dokonał Pan Henryk Gryko.  

Wszelkie materiały i opracowania dotyczące powyższych zagadnień 

Radni otrzymali  tuż po rozpoczęciu kadencji.  

Przewodniczący Sejmiku – Pan Prof. M. Szamatowicz podkreślił, iż w tej 

chwili jest to jedynie wstępna prezentacja, zarówno WPF, jak i projektu 

budżetu, natomiast dyskusja i wnioski na ten temat przewidziane są 

podczas kolejnych sesji. 

 

Punkt 8 a – Podjęcie uchwały: 

- w sprawie przeprowadzenia referendum wojewódzkiego w sprawie 

budowy w woj. Podlaskim regionalnego portu lotniczego,  

Lub:  

- w sprawie odrzucenia wniosku mieszkańców o przeprowadzenie 

referendum wojewódzkiego w sprawie budowy w woj. Podlaskim 

regionalnego portu lotniczego. 

 

 Na początku tej części obrad głos zabrał Pan Walenty Korycki, 

który poinformował Radnych o efektach pracy powołanej Komisji 

Radnych, która przyjęła wniosek i zarekomendowała przeprowadzenie 

referendum. Przypomniał, iż w sprawie tej złożono 70 tys. podpisów, po 

weryfikacji których okazało się, że poprawnie złożonych zostało ponad 

62 tys. podpisów. Minimalna, wymagana ilość podpisów do 

przeprowadzenia referendum wynosi 49 tys. 

 Następnie głos zabrał Pan Mieczysław Baszko – Marszałek 

Województwa, który w imieniu Zarządu Województwa zwrócił się do 

Radnych o odrzucenie w/w wniosku. W swoim wystąpieniu podkreślił, iż 

należy tu poruszyć kilka kwestii związanych z formalnymi wymaganiami 

ustawy o referendum lokalnym, stanowiskiem Komisji Europejskie i 

Europejskiego Trybunału Obrachunkowego w sprawie finansowania 
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regionalnych portów lotniczych ze środków pomocowych UE, a także 

możliwościami budżetowymi województwa w aspekcie budowy 

regionalnego portu lotniczego. Stwierdził, iż zdaniem zespołu prawnego 

UMWP wniosek ten nie spełnia wymogów formalnych, albowiem decyzja 

o budowie lotniska regionalnego nie mieści się wprost w kompetencjach i 

zadaniach samorządu województwa, a jedynie Prezesa Urzędu 

Lotnictwa Cywilnego. Stąd też pozytywne rozstrzygnięcie referendum 

wchodziłoby w kompetencje tego organu rządowego. 

 Ponadto Pan Marszałek zwrócił uwagę, że Rozporządzenie 

Parlamentu Europejskiego nie wspiera inwestycji w regionalne porty 

lotnicze, jak również wg danych Zrzeszenia Europejskich Portów 

Lotniczych – porty, które obsługują mniej niż 1 mln pasażerów są 

nierentowne. 

 Pan M. Baszko podkreślił także, że budowa portu lotniczego w 

województwie podlaskim kosztowałaby 392 mln zł. Przystępując przed 

kilkoma laty do tego projektu województwo miało gwarancję 

dofinansowania tejże inwestycji w 75 % ze środków UE. Obecnie należy 

zakładać, że musiałoby to być sfinansowane w całości ze środków 

województwa. 

 Pan Marszałek M. Baszko zaznaczył, iż zarówno Zarząd 

Województwa, jak i rząd powinny robić wszystko, aby zapewnić sprawny 

transport kolejowy i drogowy do najbliższego lotniska 

międzynarodowego. Zarząd nadal będzie dążył do wspierania i 

rozbudowy lotniska na białostockich Krywlanach, ale tak, aby powstało 

lotnisko lokalne, albowiem województwa nie stać na lotnisko regionalne. 

 

 Następnie głos zabrał Pan Jan Dobrzyński, który podkreślił, iż z 

powyższej wypowiedzi wynika, że przy obecnym Zarządzie 

Województwa, województwo nie ma żadnych szans na rozwój. Zwrócił 

się także z zapytaniem, czy Marszałek ma zamiar wystąpić do rządu o 

zapewnienie środków na lotnisko, czy były prowadzone jakiekolwiek 

rozmowy z Prezydentem Miasta. Pan J. Dobrzyński zauważył, iż 

wygląda na to, że przez ostatnich 8 lat nie zrobiono nic w tej kwestii. 

 

 Pan Bogusław Dębski stwierdził, iż to nie jest tak, że przez ostatnie 

lata nic się w tej kwestii nie działo. Jedynie Zarząd ostatniej kadencji 
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wręcz „niemrawo” podchodził do tego tematu, a przecież zostało już 

przygotowane studium wykonalności.  

 Pan M. Baszko podkreślił, iż Zarząd od początku był za budową 

lotniska, jednak tematyka była trudna i złożona, także ze względu na 

lokalizację. Rozpoczęto jednak przygotowanie projektów na budowę 

dróg wojewódzkich i dzięki temu powstało 400 km nowych dróg. Pan M. 

Baszko poinformował również, iż przeprowadzał rozmowy na ten temat z 

Prezydentem i Wiceprezydentem Miasta. 

 

 Następnie głos zabrał Przewodniczący Sejmiku – Pan Prof. Marian 

Szamatowicz, który przypomniał, iż przedmiotem obecnej dyskusji jest 

odpowiedź na złożony wniosek dotyczący przeprowadzenia referendum, 

nie zaś dyskusja nad sensem tej inwestycji w ogóle. 

 

 Następnie udzielono głosu Panu Pawłowi Myszkowskiemu – 

pełnomocnikowi komitetu w sprawie budowy regionalnego portu 

lotniczego. Po raz kolejny podkreślił on, jak istotną kwestią jest tu 

przeprowadzenie referendum i  stwierdził , że wyrażenie jasnej woli 

mieszkańców województwa zdeterminuje władze województwa do 

działania w tej sprawie. Należy bowiem odpowiedzieć sobie na pytanie, 

czy stać nas na to, aby tego lotniska nie mieć. 

 Pan Bogdan Dyjuk – Członek Zarządu Województwa poruszył w 

swojej wypowiedzi także bardzo ważną  kwestię kosztów samego 

przeprowadzenia referendum. 

 

 Po dyskusji zarządzono krótką przerwę. Po przerwie i wznowieniu 

obrad Radni przystąpili do głosowania nad wnioskiem komisji ,  która jest 

za przeprowadzeniem referendum. Pan Wojciech Zadykowicz – radca 

prawny UMWP jednoznacznie  podkreślił, iż odrzucenie wniosku w/w 

komisji oznaczało będzie jednoczesne podjęcie uchwały w sprawie 

odrzucenia wniosku  o przeprowadzenie referendum wojewódzkiego w 

przedmiocie budowy regionalnego portu lotniczego. 

 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 10 głosach za, 17 przeciwnych i 

0 wstrzymujących się odrzucili wniosek , podejmując jednocześnie 
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                            U C H W A Ł Ę     Nr  II/9/14 

w sprawie odrzucenia wniosku o przeprowadzenie referendum 

wojewódzkiego w przedmiocie budowy w województwie podlaskim 

regionalnego portu lotniczego. 

 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Miasto Siemiatycze. 

 

Powyższy projekt uchwały, a także dwa kolejne, będące przedmiotem 

obrad przedstawił Pan Leszek Lulewicz – Dyrektor Departamentu 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska UMWP. 

 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 23 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                              U C H W A Ł Ę      Nr  II/10/14. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Kolno oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 24 głosach za, 1 przeciwnym i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                            U C H W A Ł Ę     Nr  II11/14. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Drohiczyn oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji. 
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Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 25 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                          U C H W A Ł Ę     Nr  II/12/14. 

 

 Następnie Przewodniczący Sejmiku – Pan Prof. Marian 

Szamatowicz stwierdził, iż realizacja dalszych punktów porządku obrad 

jest niemożliwa ze względu na brak ustaleń organizacyjnych  pomiędzy 

poszczególnymi Klubami Radnych. 

 W związku z powyższym ogłosił przerwę w obradach II Sesji 

Sejmiku Województwa Podlaskiego do dnia 29.12.2014 do godz. 11.00. 

 

Na tym protokołowanie zakończono. 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczył: 

 

Nella Kamińska         Prof. Marian Szamatowicz 
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               P R O T O K Ó Ł         Nr  II/14 – część II 

 

           z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

 

                             z dnia 29 grudnia 2014 r. 

 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan 

Prof. Marian Szamatowicz. 

 

 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 29 Radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Na wstępie, Przewodniczący Sejmiku powitał wszystkich 

zebranych i wznowił obrady II Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

 Następnie głos zabrał Pan Jarosław Dworzański, który zgłosił 

wniosek o rozszerzenie proponowanego porządku obrad o punkt 11 a – 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegatów do 

Zgromadzenia Ogólnego Związku Województw RP. 
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 Radni przyjęli powyższy wniosek w głosowaniu jawnym, przy 17 

głosach za, 10 przeciwnych i 0 wstrzymujących się. 

 

Punkt 11 a - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 

delegatów do Zgromadzenia Ogólnego Związku Województw RP. 

 

 Pan Jarosław Dworzański zaproponował, aby głosowanie było 

tajne. 

 

 Pan Wojciech Zadykowicz – radca prawny UMWP wyjaśnił, iż 

zgodnie z przepisami ustawy nie jest to możliwe, nie ma bowiem takiej 

regulacji, która dawałaby tu podstawę do głosowania tajnego. 

 

 Przewodniczący Sejmiku zwrócił się z prośbą o zgłaszanie 

kandydatów. 

 

 Pan Jacek Piorunek zgłosił kandydaturę Pana Jarosława 

Dworzańskiego. 

 

 Pan Jerzy Leszczyński zgłosił kandydaturę Pana Bogdana Dyjuka. 

 

 Pan Kazimierz Gwiazdowski zgłosił kandydaturę Pana Jana 

Dobrzyńskiego. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  

 

Wyżej wymienieni kandydaci uzyskali w głosowaniach jawnych 

następującą ilość głosów: 

 

- Pan Jan Dobrzyński – 20 głosów za, 6 przeciwnych, 1 wstrzymujący 

się. 
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- Pan Jarosław Dworzański – 23 głosy za, 3 przeciwne, 0 

wstrzymujących się. 

- Pan Bogdan Dyjuk – 10 głosów za, 12 przeciwnych i 1 wstrzymujący 

się. 

 

Tak więc, Sejmik, jako delegatów do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Województw RP wybrał Pana Jana Dobrzyńskiego oraz 

Pana Jarosława Dworzańskiego, podejmując jednocześnie 

 

                         U C H W A Ł Ę     Nr  II/13/14. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Sejmiku – Pan Prof. Marian 

Szamatowicz, który poinformował, iż z powodu dalszego braku 

odpowiednich ustaleń i porozumień pomiędzy Klubami Radnych, ogłasza 

przerwę w obradach do dnia 12 stycznia 2015 r. do godz. 10.00. 

Jednocześnie poinformował, iż tego samego dnia o godz. 12.00  

planowana jest kolejna -  III Sesja Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Na tym protokołowanie zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczył: 

 

Nella Kamińska          Prof. Marian Szamatowicz 
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                     P R O T O K Ó Ł    Nr  II/15 – część III 

              z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                             z dnia 12 stycznia 2015 r. 

 

 

  Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan 

Prof. Marian Szamatowicz. 

 

  W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 25 

Radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 12 – Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

 Pan Prof. M. Szamatowicz – Przewodniczący Sejmiku 

zaproponował, aby do realizacji w/w punktu powołać Komisję 

Skrutacyjną w tym samym składzie, jak dotychczas. 

 Pan Mikołaj Janowski nie wyraził zgody na uczestnictwo w pracach 

tejże Komisji. W związku z powyższym  - Pan Jerzy Leszczyński – 

Członek Zarządu Województwa zgłosił kandydaturę Pana Stefana 

Krajewskiego. 

 Radni zaakceptowali skład Komisji Skrutacyjnej w głosowaniu 

jawnym, przy 25 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się. 

 

 Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Sejmiku. 

- Pan Jarosław Dworzański – w imieniu Klubu Radnych PO zgłosił 

kandydaturę Pana Jacka Piorunka, 

- Pan Jerzy Leszczyński – w imieniu Klubu Radnych PSL zgłosił 

kandydaturę Pana Mieczysława Bagińskiego, 

- Pan Marek Olbryś – w imieniu Klubu Radnych PiS zgłosił kandydaturę 

Pana Kazimierza Gwiazdowskiego. 
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Listę kandydatów zamknięto w głosowaniu jawnym, przy 26 głosach za, 

braku przeciwnych i wstrzymujących się. 

 

Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia 

głosowania tajnego, po czym Przewodniczący tejże Komisji – Pan 

Waldemar Kwaterski przedstawił wyniki głosowania, zgodnie z którymi: 

 

- Pan Mieczysław Bagiński otrzymał 26 głosów za, 

- Pan Kazimierz Gwiazdowski otrzymał 21 głosów za, 

- Pan Jacek Piorunek otrzymał 25 głosów za. 

 

Sejmik powołał w/w kandydatów na Wiceprzewodniczących Sejmiku, 

podejmując jednocześnie 

 

                             U C H W A Ł Ę     Nr  II/14/15. 

 

Punkt 13 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

ustalania diet i określenia stawek za jeden kilometr przebiegu przy 

zwrocie kosztów przejazdu w podróży służbowej Radnym 

Województwa Podlaskiego. 

 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 25 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                           U C H W A Ł Ę     Nr  II/15/15. 

 

Punkt 14 – Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Marszałkowi Województwa Podlaskiego. 
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 Pan Mikołaj Janowski zwrócił uwagę, iż wynagrodzenie całego 

Zarządu Województwa powinno być takie samo. Podkreślił, iż 

burmistrzowie i wójtowie otrzymują większe gaże niż Członkowie 

Zarządu Województwa.  

 Pan Jarosław Dworzański przyznał, iż jest to słuszna sugestia i 

stwierdził jednocześnie, iż Marszałek może ustalić wynagrodzenie 

każdego z Członków Zarządu na maksymalnym poziomie. 

 Pan Mieczysław Baszko – Marszałek Województwa podkreślił: 

„Doceniam pracę każdego i trzeba za nią zapłacić. Niemniej jednak 

trzeba dobrze gospodarować, także moja gaża nie jest wyższa niż w 

latach poprzednich. Nie czekałem na ustalenie mojego wynagrodzenia, 

lecz wcześniej podjąłem decyzję o podwyższeniu wynagrodzenia swoim 

zastępcom”. 

 Pan Bogusław Dębski w swojej wypowiedzi podkreślił, iż omawiany 

projekt uchwały nie posiada referenta, nie wiadomo, kto jest jej autorem. 

Są to delikatne kwestie, stąd też jeżeli istnieje potrzeba głębszej analizy, 

nowo wybrane Prezydium może jeszcze przedyskutować tę kwestię. 

 Pan Jacek Piorunek zaznaczył, iż wynagrodzenie Pana Marszałka 

M. Baszko jest takie samo, jak poprzednio urzędujących Marszałków. 

 

Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, 2 

przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęli 

 

                                U C H W A Ł Ę     Nr  II/16/15. 

 

Punkt 15 – Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Sejmiku 

Województwa Podlaskiego. 

 

Radni, jeszcze przed sesją zadeklarowali swój udział w pracach 

poszczególnych Komisji poprzez wpisywanie się na poszczególnych 

listach. 

Stąd też przystąpiono od razu do głosowania nad ich składami. 

- Komisja Rewizyjna – 28 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 
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- Komisja Skarbu i Finansów – 26 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się, 

- Komisja Rozwoju, Gospodarki, Infrastruktury i Promocji – 29 głosów za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 

- Komisja Zdrowia – 28 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się; 

- Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu – 27 głosów za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się, 

- Komisja Rolnictwa, Obszarów Wiejskich i Ochrony Środowiska – 27 

głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 

- Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – 26 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się, 

- Komisja Statutowo-Regulaminowa – 29 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. 

 

Sejmik powołał Komisje, podejmując jednocześnie 

 

                           U C H W A Ł Ę   Nr II/17/15. 

 

Punkt 16 został zrealizowany podczas poprzednich części II Sesji. 

 

Punkt 17 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu 

Województwa. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 18 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

W tej części obrad głos zabrali: 
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- Pan Leszek Dec zwrócił się z apelem do Zarządu Województwa o 

wsparcie działań Wójta Gminy Nowinka, związanych z przejęciem drogi 

krajowej nr 8. Ponadto zapytał z jakich środków został sfinansowany 

remont Sali operacyjnej w Szpitalu Wojewódzkim w Suwałkach? 

- Pan Mikołaj Janowski zwrócił się z zapytaniem, czy istnieje możliwość 

bezpośredniego składania wniosków do UE z przeznaczeniem na różne 

cele i czy Zarząd ma w swoich planach aplikowanie o takie środki? 

- Pan Bogusław Dębski nawiązując do złożonych już przez siebie 

interpelacji, zaznaczył, iż nie satysfakcjonuje go w szczególności 

odpowiedź na tę dotyczącą Szkoły Policealnej Nr 2. Pan B. Dębski 

podkreślił, iż w oczekiwaniu na rozstrzygnięcie spraw związanych z 

postępowaniem prokuratorskim , Urząd Marszałkowski powinien zrobić 

rozeznanie we własnym zakresie, albowiem fakt, że Pani Dyrektor w/w 

Szkoły pełni jedynie obowiązki, nie rozwiązuje tu problemu. Ponadto Pan 

B. Dębski podkreślił, iż chciałby zapoznać się z wynikami audytu w tej 

sprawie. 

Jeżeli zaś chodzi o interpelację dotyczącą środków z kontraktu na 

inwestycje Uniwersytetu, Pan B. Dębski zwrócił się o wyjaśnienia czy dla 

w/w inwestycji została stworzona odpowiednia mapa potrzeb. Podkreślił, 

iż są to kwoty bardzo niskie i nie tego rzędu sprawy powinny tam trafić, 

albowiem są to pieniądze nie tylko na ochronę zdrowia, ale także na 

politykę społeczną. W związku z tym Pan B. Dębski zaapelował o 

oszacowanie, jakie środki są tu niezbędne. 

 

- Pan Jacek Piorunek przypomniał, iż poprzedni Zarząd Województwa 

wszczął procedurę połączenia Szkoły Policealnej nr 1 i 2 celem 

racjonalizacji wydatków. Zwrócił się z zapytaniem na jakim etapie 

obecnie znajduje się  realizacja połączenia tychże szkół? 

 

- Pan Jan Dobrzyński zwrócił się z prośbą o odpowiedź na pytanie na 

jakim etapie znajdują się rozmowy z Prezydentem Miasta Białegostoku 

dotyczące budowy lotniska na Krywlanach? 

 

- Pan Cezary Cieślukowski zwrócił się z zapytaniem, czy istnieją obecnie 

możliwości prawne, aby w ramach budżetu województwa móc 
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rekompensować koszty dojazdu Radnych na posiedzenia Komisji oraz 

Sesje Sejmiku? 

 

  

Punkt 19 – Informacja o działalności Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Podlaskiego. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 20 – Wolne wnioski, informacje. 

 

 Pan Prof. Marian Szamatowicz – Przewodniczący Sejmiku 

poinformował, iż kolejna sesja Sejmiku planowana jest na dzień 23 

stycznia ze względu na to, iż do końca stycznia musi zostać uchwalony 

budżet województwa. 

 Pan Bogusław Dębski po raz kolejny zaapelował do Zarządu 

Województwa o udzielenie pomocy Wójtowi Gminy Nowinka. 

 

Punkt 21 – Zamknięcie sesji. 

 Pan Prof. Marian Szamatowicz – Przewodniczący Sejmiku 

poinformował, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął obrady II Sesji Sejmiku Województwa 

Podlaskiego. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczył: 

 

Nella Kamińska          Prof. Marian Szamatowicz 

 

 


